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PROTOKÓŁ Nr XVI/ 2016 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 29 marca 2016 r. 

w Sali posiedzeń Miejskiego Domu Kultury 

w Mławie przy ul. Stary Rynek 13 

 

Obrady szesnastej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady  Miasta 

LESZEK OŚLIŹLOK o godzinie 13.00 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mława Sławomira 

Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Sekretarza Miasta Mariusza 

Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

naczelników wydziałów, prezesów i dyrektorów jednostek organizacyjnych Miasta oraz 

Przedstawicieli Młodzieżowej Rady Miasta. Powitał obsługę prawną, przedstawicieli mediów 

oraz mieszkaoców miasta. W szczególny sposób powitał Komendanta Powiatowego Policji  

w Mławie – mł. insp. Artura Ryfioskiego. 

 

Ad pkt 2. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK stwierdził na podstawie listy obecności, 

na sali jest quorum (20 radnych) władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt 3. 

 

Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

(20 głosami za) Sekretarzem Obrad XVI sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 

WOJNAROWSKI. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 

Zwrócił się z prośbą, aby punkt nr 5. Informacja nt. gospodarki ściekowej Miasta Mława 

był zrealizowany później, gdyż Wiceprezes Zarządu Firmy Eko-Efekt Sp. z o.o., który będzie 

prezentował te zagadnienie pojawi się na Sesji Rady później, ze względu na pilne, służbowe 
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spotkanie. Następnie poprosił o wprowadzenie do porządku obrad punkt dotyczący podjęcia 

uchwały Rady Miasta w sprawie nadania nazwy ulicy. Dodał, że Rada Miasta Mława zwróciła 

się z wnioskiem w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

 

Zaproponował, aby punkt „Informacja nt. gospodarki ściekowej Miasta Mława” był 

realizowany, jako punkt nr 15, a punkt „Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy” 

był realizowany jako punkt nr 13. Następnie poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) przyjęła 

zaproponowane zmiany.  

Następnie Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) przyjęła 

zaproponowany porządek.  

 

Ad pkt 4. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z XV sesji Rady Miasta odbytej  

w dniu 1 marca 2016 r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  

i każdy Radny mógł się z nim zapoznad.  

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za – 20 głosów, jednogłośnie) przyjęła bez 

odczytywania  protokół z XV sesji Rady Miasta odbytej w dniu 1 marca 2016 r. 

 

Ad pkt 5. 

 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Mława. Poinformował, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadza się 

następujące zmiany: 

Rok 2016 

Wprowadzono zmianę w przychodach budżetu Miasta Mława w 2016 r. polegającą na 

zwiększeniu o kwotę (+5 843 151,71 zł) przychodów pochodzących z wolnych środków z lat 

ubiegłych, o których mowa w art.217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych.  

Przychody budżetu po zmianie wynoszą 9 843 151,71 zł, rozchody budżetu wynoszą 

4 000 000,00 zł (wykup obligacji komunalnych). 

 

Dochody budżetu Miasta w 2016 roku  uległy zmianie o kwotę (+36 500,00 zł) w tym: 

Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego (+33 500,00 zł) 
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Zwiększenie planu dochodów  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mławie w kwocie 

(+33 500,000 zł) z tytułu  zwrotu  nienależnie pobranych świadczeo rodzinnych z lat 

ubiegłych. 

Zasiłki stałe (+3 000,00 zł) 

Zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta w kwocie (+3 000,00 zł ) z tytułu  nienależnie 

pobranych świadczeo rodzinnych z lat ubiegłych. 

Plan dochodów na 2016 rok  po zmianach wynosi 105 607 214,00 zł w tym: 

Plan dochodów bieżących w kwocie 103 777 214,00 zł   

Plan dochodów majątkowych  w kwocie 1 830 000,00 zł w tym m. in.: 

1. Wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości wynoszą (+1 000 000,00 zł), na które składają się: 

- sprzedaż lokalu użytkowego przy ul. 18 Stycznia, 

- sprzedaż nieruchomości przy Osiedlu Młodych - działka 2540/1 i in.  

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Podmiejskiej – działka 1489 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Dworcowej – działka 1202 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Leśnej – działka 3421/1 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Polnej – działka 827/11 i in. 

- sprzedaż nieruchomości przy ul. Krętej – działka 348/4 i in. 

- sprzedaż lokali mieszkalnych 

2. Wpływy z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego przysługującego osobom 

fizycznym w prawo własności w kwocie 30 000,00 zł. 

3. Dotacja celowa na dofinansowanie własnych zadao inwestycyjnych w kwocie 800 000,00 zł  

otrzymana z Ministerstwa Sportu i Turystyki Nr Umowy 2015/055/1882/SubA/DIS/R na 

realizacje przedsięwzięcia pn;” Przebudowa obiektów sportowych na terenie Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie –etap I” 

 

Dochody majątkowe w latach 2020 – 2024 dotyczą przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego  przysługującego osobom fizycznym w prawo własności. 

 

Wydatki  budżetu Miasta w 2016 roku  uległy zmianie  o kwotę  (+ 5 879 651,71 zł) w tym: 

 

Drogi publiczne gminne (+1 852 000,00 zł) 

1. Zwiększenie planu wydatków w kwocie (+450 000,00  zł) przeznaczonych na: 

- zakup usług pozostałych w kwocie (+400 000,00 zł) – bieżące utrzymanie nawierzchni dróg  

i chodników, utrzymanie nawierzchni gruntowych, znaków poziomych i pionowych, 

- zakup usług remontowych w kwocie (+50 000,00 zł) – wykonanie remontów dróg 

 i chodników na terenie Miasta Mława. 

2. Zwiększenie planu wydatków w kwocie (+1 402 000,00 zł) z tytułu realizacji zadao 

inwestycyjnych pn: 

- Budowa ul. Lawicz-Liszki w Mławie - etap II w kwocie (+500 000,00 zł), 

- Budowa nawierzchni odwodnieniem w ul. Srebrnej w Mławie  w kwocie  (+100 000,00 zł), 
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- Budowa zatoki autobusowej w ul. Piłsudskiego w Mławie w kwocie (+68 000,00 zł), 

- Budowa nawierzchni ul. Ciasnej w Mławie w kwocie (+200 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni ul. Nowowiejskiej w Mławie w kwocie (+60 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni ul. Powstania Warszawskiego w Mławie  w kwocie (+30 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni odcinka ul. Grzebskiego w Mławie w kwocie (+30 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni ul. Krzywej w Mławie w kwocie (+30 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni odcinka ul. Okrężnej w Mławie kwocie (+45 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni chodnika w ul. Szewskiej w kwocie (+15 000,00 zł), 

- Przebudowa przepustu na rzece Seracz przy ul. Targowej w Mławie kwocie (+167 000,00 zł), 

- Budowa nawierzchni otoczenia Pomnika Żołnierzy Wyklętych przy ul. Kopernika w Mławie 

w kwocie (+7 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni Placu Oś. 3 Maja 3b w Mławie w kwocie (+100 000,00 zł), 

- Budowa ciągu komunikacyjnego nad rzeką Seracz na odcinku od ul. Dudzioskiego do ul. 

Wójtostwo w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł), 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami (+300 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków majątkowych w kwocie (+300 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

nabycie nieruchomości do gminnego zasobu na cele inwestycyjne (m.in. ul. LG Electronics, ul. 

Płooska). 

Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) (+225 500,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+225 500,00zł) w tym: 

- zakup materiałów i wyposażenia w kwocie (+13 500,00 zł)  

- zakup usług pozostałych w kwocie (+154 500,00 zł) w tym m. in.: usługi kancelarii  

w zakresie odliczania podatku VAT, studia wykonalności, analizy, opracowania kwocie 

30 000,00 zł oraz opracowanie gminnego programu rewitalizacji Miasta Mława w kwocie 

20 000,00 zł, 

- szkolenie pracowników w kwocie (+5 500,00 zł), 

- wydatki na zakupy inwestycyjne w kwocie (+52 000,00 zł) zakup serwera, kserokopiarki, 

nowej wersji oprogramowania (SPUTNIK). 

Komendy Wojewódzkie Policji (+60 000,00 zł) 

Wpłata na fundusz celowy z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji  

w Mławie z przeznaczeniem na zakup samochodu specjalistycznego wyposażonego w wideo 

rejestrator. 

Ochotnicze straże pożarne (+160 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków majątkowych  w kwocie (+160 000,00 zł) zakup samochodu 

bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Mławie 

Przedszkola (+210 000,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+210 000,00 zł) z tytułu realizacji 

zadania inwestycyjnego pn: Budowa systemu oddymiania klatek schodowych MPS Nr 3  

w Mławie. 

Zespoły obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół (+7 000,00 zł) 
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Zwiększenie planu wydatków Miejskiego Zakładu Obsługi Szkół w Mławie w kwocie 

(+7 000,00 zł) z przeznaczeniem na koszty archiwizacji dokumentów oraz szkolenia 

pracowników. 

Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli (0,00 zł) 

Zmniejszenie planu wydatków Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 4 w Mławie  

w kwocie (-7 494,00 zł ) z tytułu zakupu usług pozostałych. 

Zwiększenie planu wydatków Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 4 w Mławie  

w kwocie (+7 494,00 zł ) z przeznaczeniem na szkolenia nauczycieli. 

– Przeciwdziałanie alkoholizmowi (+109 039,79 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+109 039,79  zł ) z tytułu  środków na 

przeciwdziałanie alkoholizmowi  (pochodzących z roku 2015) dla : 

-  jednostki sektora finansów publicznych (MDK ) w kwocie (+62 000,00 zł), 

- Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mławie w kwocie (+47 039,79 zł)  

Realizujących Miejski Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego (+29 700,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+29 700,00 zł ) z przeznaczeniem na 

zwrot nienależnie pobranych świadczeo rodzinnych z lat ubiegłych oraz odsetek od tych 

należności. 

Zasiłki stałe (+3 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+3 000,00 zł ) z przeznaczeniem na 

zwrot nienależnie pobranych świadczeo rodzinnych z lat ubiegłych. 

Jednostki specjalistycznego poradnictwa, mieszkania chronione i ośrodki interwencji 

kryzysowej (+20 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+20 000,00 zł) z tytułu pomocy 

finansowej dla Zespołu Ośrodków Wsparcia  z przeznaczeniem bieżącą działalnośd. 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+562 000,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+562 000,00 zł) z tytułu realizacji zadao 

inwestycyjnych pn: 

- Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Aglomeracji Mława PT w kwocie (+152 000,00 zł), 

- Budowa kanalizacji deszczowej w ul. Mickiewicza w Mławie PT w kwocie (+30 000,00 zł), 

- Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Marii Dąbrowskiej w Mławie w kwocie (+200 000,00 zł), 

- Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Dalekiej w Mławie (odcinek wzdłuż DK 7) kwocie 

(+50 000,00 zł), 

- Przebudowa odcinka kanalizacji sanitarnej w ul. Zduoskiej w Mławie w kwocie (+80 000,00 

zł), 

- Budowa zbiornika retencyjnego z kanalizacją deszczową ulic Obrooców Mławy, 

Czechowskiej i Sokalskiego w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł)  

Gospodarka odpadami (+20 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+20 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

zakup koszy ulicznych. 
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Oczyszczanie miast i wsi (+90 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+90 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

bieżące utrzymanie czystości i porządku na ulicach Miasta Mława, zwiększenie krotności 

wykonywanych czynności sprzątania ulic, chodników, zatok ulicznych i parkingów, 

oczyszczania koryta i skarp rzeki Seracz. 

Schroniska dla zwierząt (+61 000,00 zł)  

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+61 000,00 zł) z przeznaczeniem na; 

 -  zakup usług pozostałych w kwocie (+60 000,00 zł) plan znakowania zwierząt z terenu 

Miasta Mława (pkt. Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności), 

- zakup materiałów i wyposażenia w kwocie (+1 000,00 zł)  dokarmianie kotów z terenu 

Miasta Mława i zakup karmy (pkt. Programu nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności). 

Oświetlenie ulic, placów i dróg (+912 000,00 zł) 

1. Zwiększenie planu wydatków bieżących w kwocie (+150 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

zakup energii (oświetlenie ulic i placów), 

2. Zwiększenie planu wydatków majątkowych w kwocie (+762 000,00 zł) z tytułu realizacji 

zadao inwestycyjnych pn: 

- Budowa punktów świetlnych na odcinku ul. Łojewskiego w Mławie kwocie (+180 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych na terenie MOSiR w Mławie w kwocie (+150 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Dalekiej w Mławie (odcinek przy DK 7) kwocie 

(+41 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Maczka w Mławie w kwocie (+20 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Cmentarnej w Mławie w kwocie (+22 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Pogorzelskiego w Mławie kwocie (+38 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Wetmaoskiego w kwocie(+55 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Kryszkiewicza w Mławie w kwocie (+37 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Pużaka w Mławie w kwocie (+54 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Lelewela w Mławie kwocie (+40 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Altera w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych na odcinku ul. Cegielnia w Mławie w kwocie (+25 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w rejonie kościoła Św. Wawrzyoca w Mławie w kwocie 

(+50 000,00 zł), 

Pozostała działalnośd (+588 311,92 zł) 

1. Zwiększenie planu wydatków bieżących w kwocie (+350 000,00 zł) z przeznaczeniem na: 

- zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz w kwocie (+20 000,00 zł) opracowanie 

operatu szacunkowego urządzeo i sieci wodociągowej, 

- zakup usług remontowych w kwocie (+145 819,92 zł) z przeznaczeniem na remont 

chodników na osiedlu budynków komunalnych i wspólnotowych Napoleooska – Graniczna 

oraz budynku przy ul. 1 Maja w Mławie. 
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2. Zwiększenie planu wydatków majątkowych w kwocie (+420 000,00 zł) z tytułu realizacji 

zadao inwestycyjnych pn: 

- Budowa sygnalizacji świetlnej w ul. Studzieniec w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł), 

- Budowa budynku socjalnego przy ul. Płockiej w Mławie PT w kwocie (+40 000,00 zł), 

- Rewitalizacja obszaru Placu ul. 3 Maja w Mławie PT w kwocie (+100 000,00 zł), 

- Wniesieniu wkładów do spółek prawa handlowego w kwocie (+232 492,00 zł) do 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Mławie Sp. z o. o.  

Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby (+168 000,00 zł) 

Dotacja podmiotowa w kwocie (+168 000,00zł) dla Miejskiego Domu Kultury w Mławie  

z przeznaczeniem działalnośd bieżącą (m.in. organizacja Dni Mławy 2016r, działalnośd 

promocyjno-informacyjną, zakup 4 monitorów reklamowych do autobusów MKM, 

organizacja imprez w parku miejskim). 

Pozostałe instytucje kultury (+22 590,00 zł) 

Dotacja podmiotowa w kwocie (+22 590,00 zł) dla Stacji Naukowej im. prof. Stanisława 

Herbsta w Mławie z przeznaczeniem na wydatki bieżące m.in. przeprowadzenie badao 

archeologicznych na Wzgórzu Cmentarnym św. Wawrzyoca w Mławie. 

Biblioteki (+10 510,00 zł) 

Dotacja podmiotowa w kwocie (+10 510,00zł) dla Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Mławie z przeznaczeniem działalnośd statutową. 

Muzea (+19 000,00 zł) 

Dotacja podmiotowa w kwocie (+19 000,00 zł) dla Muzeum Ziemi Zawkrzeoskiej  

w Mławie z przeznaczeniem na działalnośd statutową m.in. zakup 2 komputerów  

z oprogramowaniem, dofinansowanie wystaw czasowych oraz konserwację systemów 

alarmowych.  

Obiekty sportowe (+280 000,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+280 000,00 zł)  z tytułu  

realizacji zadania inwestycyjnego pn: Przebudowa obiektów sportowych na terenie 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie – etap I w kwocie (+280 000,00 zł) 

Instytucje kultury fizycznej (+170 000,00 zł) 

1. Zwiększenie planu wydatków Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie 

w kwocie (+150 000,00 zł) w tym na: 

- wydatki bieżące w kwocie 90 400,00 zł ( zakup materiałów na remont pomostu Zalew Ruda, 

bramki do piłki nożnej, zakup materiałów do remontu sauny męskiej, zakup kratek 

przelewowych do hali basenowej oraz wymianę złóż w filtrach basenu krytej pływalni) 

- zakupy inwestycyjne w kwocie 59 600,00 zł (zakup kosiarki samobieżnej, zakup bramek do 

piłki nożnej, kontenera biurowego dla ratowników zalew Ruda),  

2. Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+20 000,00 zł) z przeznaczeniem 

na realizację zadania inwestycyjnego pn: Przebudowa ogrodzenia na terenie MOSiR  

w Mławie. 
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Plan wydatków po zmianach w 2016 roku wynosi 111 450 365,71 zł w tym: 

- plan wydatków bieżących w kwocie 95 626 582,71 zł 

- plan wydatków majątkowych w kwocie 15 823 783,00 zł 

 

Różnica miedzy dochodami a wydatkami stanowi deficyt budżetu w kwocie 5 843 151,71 zł, 

który zostanie pokryty przychodami z wolnych środków. 

 

Jednocześnie dokonano zmiany w planie finansowym wydatków,  które nie mają wpływu na 

wynik budżetu Miasta.  

 

W wykazie przedsięwzięd Wieloletniej Prognozy Finansowej dokonano zmian: 

 

W wydatkach na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione w pkt 1.1 

i 1.2 ) z tego: 

 

Wydatki bieżące  

Zwiększa się plan wydatków bieżących  w roku 2016  

1.  „ Przeciwdziałanie alkoholizmowi ” w kwocie (+109 039,60 zł ) z tego: 

- Urząd Miasta Mława w kwocie (+62 000,00 zł) 

   Łączne nakłady w kwocie 1 181 000,00 zł  

   Limit na 2016 rok w kwocie 162 000,00 zł 

   Limit na 2017 rok w kwocie 100 000,00 zł 

   Limit na 2018 rok w kwocie 100 000,00 zł 

- Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Mławie w kwocie (+47 039,60 zł) 

  Łączne nakłady w kwocie 3 788 264,60 zł  

  Limit na 2016 rok w kwocie 502 039,60 zł 

  Limit na 2017 rok w kwocie 455 000,00 zł 

  Limit na 2016 rok w kwocie 455 000,00 zł 

 

Wydatki majątkowe 

Zwiększa się plan wydatków zadao inwestycyjnych w roku 2016  

1.  „ Budowa punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie” w kwocie (+8 000,00 zł)  

Łączne nakłady w kwocie 34 000,00 zł  

Limit na 2016 rok w kwocie 24 000,00 zł 

2.  „ Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Aglomeracji Mława ” w kwocie (+152 000,00 zł)  

Łączne nakłady w kwocie 13 155 769,88 zł  

Limit na 2016 rok w kwocie 244 139,60 zł 

Limit na 2017 rok w kwocie 6 454 511,64 zł 

Limit na 2018 rok w kwocie 6 457 118,64 zł 

3.  „ Przebudowa obiektów sportowych na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Mławie – etap I ” w kwocie  (+280 000,00 zł)  
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Łączne nakłady w kwocie 5 300 000,00 zł  

Limit na 2016 rok w kwocie 3 700 000,00 zł 

Zmniejsza się planu wydatków zadao inwestycyjnych w roku 2016  

1. „ Budowa punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie” w kwocie (- 8 000,00 zł) 

Łączne nakłady w kwocie 51 000,00 zł  

Limit na 2016 rok w kwocie 41 000,00 zł 

 

Wprowadza się  nowe zadania inwestycyjne 

 

1.  „Budowa sygnalizacji świetlnej w ul. Studzieniec w Mławie ”. 

Okres realizacji inwestycji 2016 – 2017  

Łączne nakłady inwestycyjne w kwocie 250 000,00 zł 

Limit wydatków w roku 2016 w kwocie 50 000,00 zł 

Limit wydatków w roku 2017 w kwocie 200 000,00 zł 

2.  „Budowa ul. Lawicz - Liszki w Mławie – etap II ”. 

Okres realizacji inwestycji 2016 – 2017  

Łączne nakłady inwestycyjne w kwocie 1 150 000,00 zł 

Limit wydatków w roku 2016 w kwocie 500 000,00 zł 

Limit wydatków w roku 2017 w kwocie 650 000,00 zł 

3.  „Budowa zbiornika retencyjnego z kanalizacją deszczową ulic Obrooców Mławy, 

Czechowskiej i Sokalskiego w Mławie ”. 

Okres realizacji inwestycji 2016 – 2017  

Łączne nakłady inwestycyjne w kwocie 500 000,00 zł 

Limit wydatków w roku 2016 w kwocie 50 000,00 zł 

Limit wydatków w roku 2017 w kwocie 450 000,00 zł 

4.  „Przebudowa nawierzchni z odwodnieniem w ul. Srebrnej w Mławie ”. 

Okres realizacji inwestycji 2016 – 2018  

Łączne nakłady inwestycyjne w kwocie 1 000 000,00 zł 

Limit wydatków w roku 2016 w kwocie 100 000,00 zł 

Limit wydatków w roku 2017 w kwocie 400 000,00 zł  

Limit wydatków w roku 2018 w kwocie 500 000,00 zł  

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 
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Radny RYSZARD PRUSINOWSKI 

 W imieniu mieszkaoców podziękował za udrożnienie skrzyżowania ul. Studzieniec  

z Aleją Marszałkowską. 

Radny HENRYK KACPRZAK 

 Zapytał o kwotę 300 tys. zł przeznaczone na wykup nieruchomości do gminnego 

zasobu na cele inwestycyjne? Następnie” zapytał o zadanie „Zakup samochodu bojowego dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Mławie – ile mamy jednostek Straży Ochotniczej Straży 

Pożarnej oraz dla której ten pojazd jest przeznaczony? 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

 

Poinformował, że zagadnienia które poruszył Pan Radny Henryk Kacprzak dotyczą 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok i Pan Skarbnik podczas 

jej omawiania na pewno postara się wyjaśnid nurtujące zagadnienia.  

  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr XVI / 186 / 2016 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 

 

 

Ad pkt 6. 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 r.  

W uchwale budżetowej na 2016 rok wprowadza się następujące zmiany: 

Dochody (+36 500,00 zł ) 

 

Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego (+33 500,00 zł) 

Zwiększenie planu dochodów  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mławie w kwocie 

(+33 500,000 zł ) z tytułu  zwrotu  nienależnie pobranych świadczeo rodzinnych z lat 

ubiegłych. 

Zasiłki stałe (+3 000,00 zł) 

Zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta w kwocie (+3 000,00 zł ) z tytułu  nienależnie 

pobranych świadczeo rodzinnych z lat ubiegłych. 
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Wydatki (+5 879 651,71 zł) 

 

Transport i łącznośd  (+1 852 000,00 zł)  

Drogi publiczne gminne (+1 852 000,00 zł) 

1.Zwiekszenie planu wydatków w kwocie (+450 000,00  zł) przeznaczonych na: 

- zakup usług pozostałych w kwocie (+400 000,00 zł) – bieżące utrzymanie nawierzchni dróg  

i chodników, utrzymanie nawierzchni gruntowych, znaków poziomych i pionowych, 

- zakup usług remontowych w kwocie (+50 000,00 zł) – wykonanie remontów dróg 

 i chodników na terenie Miasta Mława. 

2. Zwiększenie planu wydatków w kwocie (+1 402 000,00 zł) z tytułu realizacji zadao 

inwestycyjnych pn: 

- Budowa ul. Lawicz-Liszki w Mławie - etap II w kwocie (+500 000,00 zł), 

- Budowa nawierzchni z odwodnieniem w ul. Srebrnej w Mławie  w kwocie  (+100 000,00 zł), 

- Budowa zatoki autobusowej w ul. Piłsudskiego w Mławie w kwocie (+68 000,00 zł), 

- Budowa nawierzchni ul. Ciasnej w Mławie w kwocie (+200 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni ul. Nowowiejskiej w Mławie w kwocie (+60 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni ul. Powstania Warszawskiego w Mławie  w kwocie (+30 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni odcinka ul. Grzebskiego w Mławie w kwocie (+30 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni ul. Krzywej w Mławie w kwocie (+30 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni odcinka ul. Okrężnej w Mławie kwocie (+45 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni chodnika w ul. Szewskiej w kwocie (+15 000,00 zł), 

- Przebudowa przepustu na rzece Seracz przy ul. Targowej w Mławie kwocie (+167 000,00 zł), 

- Budowa nawierzchni otoczenia Pomnika Żołnierzy Wyklętych przy ul. Kopernika w Mławie 

w kwocie (+7 000,00 zł), 

- Przebudowa nawierzchni Placu Oś. 3 Maja 3b w Mławie w kwocie (+100 000,00 zł), 

- Budowa ciągu komunikacyjnego nad rzeką Seracz na odcinku od ul. Dudzioskiego do ul. 

Wójtostwo w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł), 

Gospodarka mieszkaniowa (+300 000,00 zł) 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami (+300 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków majątkowych w kwocie (+300 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

nabycie nieruchomości do gminnego zasobu na cele inwestycyjne (m.in. ul. LG Electronics, ul. 

Płooska). 

Administracja publiczna (+225 500,00 zł) 

Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu ) (+225 500,00 zł) 

1. Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+225 500,00zł) w tym: 

- zakup materiałów i wyposażenia w kwocie (+13 500,00 zł)  

- zakup usług pozostałych w kwocie (+154 500,00 zł) w tym m. in.: usługi kancelarii  

w zakresie odliczania podatku VAT, studia wykonalności, analizy, opracowania kwocie 

30 000,00 zł oraz opracowanie gminnego programu rewitalizacji Miasta Mława w kwocie 

20 000,00 zł, 

- szkolenie pracowników w kwocie (+5 500,00 zł), 
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- wydatki na zakupy inwestycyjne w kwocie (+52 000,00 zł) zakup serwera, kserokopiarki, 

nowej wersji oprogramowania (SPUTNIK), 

- zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (+3 000,00 zł) 

z przeznaczeniem na podatek VAT (utworzenie nowego paragrafu z uwagi na odprowadzenie 

podatku VAT za refakturowanie mediów (MOPS) oraz rozmów telefonicznych pracowników 

Urzędu. 

2. Zmniejszenie planu wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie (-3 000,00 zł)  

z tytułu różnych opłat i składek. 

Bezpieczeostwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (+220 000,00 zł) 

Komendy Wojewódzkie Policji (+60 000,00 zł) 

Wpłata na fundusz celowy z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji  

w Mławie z przeznaczeniem na zakup samochodu specjalistycznego wyposażonego w wideo 

rejestrator. 

Ochotnicze straże pożarne (+160 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków majątkowych  w kwocie (+160 000,00 zł) zakup samochodu 

bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Mławie 

Oświata  i wychowanie (+217 000,00 zł) 

Rozdział 80104 – Przedszkola (+210 000,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+210 000,00 zł)  z tytułu realizacji 

zadania inwestycyjnego pn: Budowa systemu oddymiania klatek schodowych MPS Nr 3  

w Mławie. 

Zespoły obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół (+7 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Miejskiego Zakładu Obsługi Szkół w Mławie w kwocie 

(+7 000,00 zł) z przeznaczeniem na koszty archiwizacji dokumentów oraz szkolenia 

pracowników. 

Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli (0,00 zł) 

Zmniejszenie planu wydatków Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 4 w Mławie  

w kwocie (-7 494,00 zł ) z tytułu zakupu usług pozostałych. 

Zwiększenie planu wydatków Miejskiego Przedszkola Samorządowego Nr 4 w Mławie  

w kwocie (+7 494,00 zł ) z przeznaczeniem na szkolenia nauczycieli. 

Ochrona zdrowia (+109 039,79 zł) 

Przeciwdziałanie alkoholizmowi (+109 039,79 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+109 039,79  zł ) z tytułu  środków na 

przeciwdziałanie alkoholizmowi  (pochodzących z roku 2015) dla : 

-  jednostki sektora finansów publicznych (MDK ) w kwocie (+62 000,00 zł), 

- Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mławie w kwocie (+47 039,79 zł) Realizujących 

Miejski Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Pomoc społeczna (+52 700,00 zł) 

Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na 

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego (+29 700,00 zł) 
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Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+29 700,00 zł ) z przeznaczeniem na 

zwrot nienależnie pobranych świadczeo rodzinnych z lat ubiegłych oraz odsetek od tych 

należności. 

Zasiłki stałe (+3 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+3 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

zwrot nienależnie pobranych świadczeo rodzinnych z lat ubiegłych. 

Jednostki specjalistycznego poradnictwa, mieszkania chronione i ośrodki interwencji 

kryzysowej (+20 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+20 000,00 zł) z tytułu pomocy 

finansowej dla Zespołu Ośrodków Wsparcia  z przeznaczeniem bieżącą działalnośd. 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  (+2 233 311,92 zł) 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód (+562 000,00 zł)  

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+562 000,00 zł)  z tytułu realizacji 

zadao inwestycyjnych pn: 

- Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Aglomeracji Mława PT w kwocie (+152 000,00 zł), 

- Budowa kanalizacji deszczowej w ul. Mickiewicza w Mławie PT w kwocie (+30 000,00 zł), 

- Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Marii Dąbrowskiej w Mławie w kwocie (+200 000,00 zł), 

- Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Dalekiej w Mławie (odcinek wzdłuż DK 7) kwocie 

(+50 000,00 zł), 

- Przebudowa odcinka kanalizacji sanitarnej w ul. Zduoskiej w Mławie w kwocie (+80 000,00 

zł), 

- Budowa zbiornika retencyjnego z kanalizacją deszczową ulic Obrooców Mławy, 

Czechowskiej i Sokalskiego w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł)  

Gospodarka odpadami (+20 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+20 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

zakup koszy ulicznych. 

– Oczyszczanie miast i wsi (+90 000,00 zł) 

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+90 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

bieżące utrzymanie czystości i porządku na ulicach miasta Mława, zwiększenie krotności 

wykonywanych czynności sprzątania ulic, chodników, zatok ulicznych i parkingów, 

oczyszczania koryta i skarp rzeki Seracz. 

Schroniska dla zwierząt (+61 000,00 zł)  

Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+61 000,00 zł) z przeznaczeniem na; 

 -  zakup usług pozostałych w kwocie (+60 000,00 zł) plan znakowania zwierząt z terenu 

Miasta Mława (pkt. Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności), 

- zakup materiałów i wyposażenia w kwocie (+1 000,00 zł)  dokarmianie kotów z terenu 

Miasta Mława i zakup karmy (pkt. Programu nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności). 

Oświetlenie ulic, placów i dróg (+912 000,00 zł) 
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1. Zwiększenie planu wydatków bieżących w kwocie (+150 000,00 zł) z przeznaczeniem na 

zakup energii (oświetlenie ulic i placów), 

2. Zwiększenie planu wydatków majątkowych w kwocie (+762 000,00 zł) z tytułu realizacji 

zadao inwestycyjnych pn: 

- Budowa punktów świetlnych na odcinku ul. Łojewskiego w Mławie kwocie (+180 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych na terenie MOSiR w Mławie w kwocie (+150 000,00 zł), 

-Budowa punktów świetlnych w ul. Dalekiej w Mławie (odcinek przy DK 7) kwocie 

(+41 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Maczka w Mławie w kwocie (+20 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Cmentarnej w Mławie w kwocie (+22 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Pogorzelskiego w Mławie kwocie (+38 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Wetmaoskiego w kwocie(+55 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Kryszkiewicza w Mławie w kwocie (+37 000,00 zł), 

-Budowa punktów świetlnych w ul. Pużaka w Mławie w kwocie (+54 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Lelewela w Mławie kwocie (+40 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w ul. Altera w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych na odcinku ul. Cegielnia w Mławie w kwocie (+25 000,00 zł), 

- Budowa punktów świetlnych w rejonie kościoła Św. Wawrzyoca w Mławie w kwocie 

(+50 000,00 zł), 

Pozostała działalnośd (+588 311,92 zł) 

1. Zwiększenie planu wydatków bieżących w kwocie (+350 000,00 zł)z przeznaczeniem na: 

- zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz w kwocie (+20 000,00 zł) opracowanie 

operatu szacunkowego urządzeo i sieci wodociągowej, 

- zakup usług remontowych w kwocie (+145 819,92 zł) z przeznaczeniem na remont 

chodników na osiedlu budynków komunalnych i wspólnotowych Napoleooska – Graniczna 

oraz budynku przy ul. 1 Maja w Mławie. 

2. Zwiększenie planu wydatków majątkowych w kwocie (+420 000,00 zł) z tytułu realizacji 

zadao inwestycyjnych pn: 

- Budowa sygnalizacji świetlnej w ul. Studzieniec w Mławie w kwocie (+50 000,00 zł), 

- Budowa budynku socjalnego przy ul. Płockiej w Mławie PT w kwocie (+40 000,00 zł), 

- Rewitalizacja obszaru Placu ul. 3 Maja w Mławie PT w kwocie (+100 000,00 zł), 

- Wniesieniu wkładów do spółek prawa handlowego w kwocie (+232 492,00 zł) do 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Mławie Sp. z o. o.  

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+220 100,00 zł) 

Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby (+168 000,00 zł) 

Dotacja podmiotowa w kwocie (+168 000,00zł) dla Miejskiego Domu Kultury w Mławie  

z przeznaczeniem działalnośd bieżącą( m.in. organizacja Dni Mławy 2016r, działalnośd 

promocyjno-informacyjną, zakup 4 monitorów reklamowych do autobusów MKM, 

organizacja imprez w parku miejskim). 

Pozostałe instytucje kultury (+22 590,00 zł) 
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Dotacja podmiotowa w kwocie (+22 590,00 zł) dla Stacji Naukowej im. prof. Stanisława 

Herbsta w Mławie z przeznaczeniem na wydatki bieżące m.in. przeprowadzenie badao 

archeologicznych na Wzgórzu Cmentarnym św. Wawrzyoca w Mławie. 

Biblioteki (+10 510,00 zł) 

Dotacja podmiotowa w kwocie (+10 510,00 zł) dla Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Mławie z przeznaczeniem działalnośd statutową. 

Muzea (+19 000,00 zł) 

Dotacja podmiotowa w kwocie (+19 000,00 zł) dla Muzeum Ziemi Zawkrzeoskiej w Mławie  

z przeznaczeniem na działalnośd statutową m.in. zakup 2 komputerów z oprogramowaniem, 

dofinansowanie wystaw czasowych oraz konserwację systemów alarmowych.  

Kultura fizyczna (+450 000,00 zł) 

Obiekty sportowe (+280 000,00 zł) 

Zwiększenie planu finansowego wydatków w kwocie (+280 000,00 zł)  z tytułu realizacji 

zadania inwestycyjnego pn: Przebudowa obiektów sportowych na terenie Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie – etap I w kwocie (+280 000,00 zł) 

Instytucje kultury fizycznej (+170 000,00 zł) 

1. Zwiększenie planu wydatków Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie  w kwocie 

(+150 000,00 zł) w tym na: 

- wydatki bieżące w kwocie 90 400,00 zł ( zakup materiałów na remont pomostu Zalew Ruda, 

bramki do piłki nożnej, zakup materiałów do remontu sauny męskiej, zakup kratek 

przelewowych do hali basenowej oraz wymianę złóż w filtrach basenu krytej pływalni) 

- zakupy inwestycyjne w kwocie 59 600,00 zł (zakup kosiarki samobieżnej, zakup bramek do 

piłki nożnej, kontenera biurowego dla ratowników zalew Ruda),  

2. Zwiększenie planu wydatków Urzędu Miasta  w kwocie (+20 000,00 zł) z przeznaczeniem 

na realizację zadania inwestycyjnego pn: Przebudowa ogrodzenia na terenie MOSiR  

w Mławie. 

Dochody budżetu na 2016 r.  105 607 214,00 zł 

Wydatki budżetu  na 2016 r.  111 450 365,71 zł  

Deficyt budżetu w kwocie 5 843 151,71 zł (pokryty wolnymi środkami z lat ubiegłych) 

Przychody budżetu w kwocie  9 843 151,71 zł (wolne środki z lat ubiegłych ) 

Rozchody budżetu  w kwocie  4 000 000,00 ( wykup obligacji komunalnych). 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Dodał, że w tym roku budżetowym udało się zaoszczędzid bardzo dużo środków 

finansowych. Zwrócił uwagę, że większośd środków przeznaczonych jest na zadania związane 

z poprawą bezpieczeostwa. Na wniosek Komendantów Powiatowych Policji częśd środków 

została przeznaczona na zakup specjalistycznego samochodu wyposażonego w wideo 
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rejestrator. Jest to bardzo skuteczne narzędzie pracy i na pewno przyczyni się do poprawy 

bezpieczeostwa. Jak na razie Komenda Wojewódzka Policji wypożyczyła nam taki pojazd, 

jednak już nie długo będziemy w posiadaniu własnego samochodu.  

Następnie odniósł się do dotacji udzielonej Ochotniczej Straży Pożarnej. Dzięki niej 

zakupiony zostanie samochód bojowy. Dodał, że na wniosek Prezesa Ireneusza Wypycha 

takie zmiany w budżecie zostały zaproponowane. Jest to niezbędny wydatek i przyczyni się 

do poprawy bezpieczeostwa w Naszym Mieście. Jest bardzo dużo młodych, chętnych osób, 

które bardzo angażują się w działalnośd Ochotniczej Straży Pożarnej. Na koniec, 

podsumował, że w uchwale budżetowej na 2016 jest bardzo dużo ciekawych wydatków 

inwestycyjnych, a ich celem jest poprawa bezpieczeostwa i komfortu życia. Poprosił  

o przyjęcie wszystkich propozycji. 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny JANUSZ WOJNAROWSKI  

Dodał, że w uchwale w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok mamy bardzo 

dużo tytułów inwestycyjnych. Pogratulował Burmistrzowi, że w taki sposób zareagował na 

potrzeby mieszkaoców. 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) przyjęła 

 

Autopoprawkę Nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 

rok 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Zapytał o zadanie dotyczące budowy budynku socjalnego przy ul. Płockiej - jakie będzie 

przeznaczenie tego budynku? Następnie zapytał o kwotę 22 590,00 zł, która zostanie 

przekazana Stacji Naukowej im. Stanisława Herbsta w Mławie z przeznaczeniem na 

przeprowadzenie badao archeologicznych na Wzgórzu Cmentarnym św. Wawrzyoca  

w Mławie. Zapytał czy te przeprowadzenie tych badao jest konieczne? Na koniec odniósł się 

do kwoty przeznaczonej na zakup materiałów na remont pomostu Zalew Ruda? Czy kwota ta 

wystarczy? Dodał, że według niego dobrze było by przeznaczyd kwotę na budowę placu 

zabaw w tym rejonie, zamiast na budowę placu zabaw przy Miejskim Ośrodku Sportu  

i Rekreacji w Mławie.  

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Odniósł się budowy budynku socjalnego – jest kilka kategorii budynków. Tutaj mamy do 

czynienia z budynkiem socjalnym – czyli dla osób niezamożnych. Stacja Naukowa im. 

Stanisława Herbsta – Ziemia Mławska, jak również Powiat Mławski kryje dużo tajemnic. 

Podjęliśmy decyzję o badaniach w rejonie Cmentarza św. Wawrzyoca, gdyż  jest to najstarsze 
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miejsce naszego miasta. Dzięki temu możemy ustalid kiedy występowało tu osadnictwo. Jest 

to ciekawy temat dla wielu naukowców i tego typu badania mogą byd bardzo cenne dla 

mieszkaoców naszego regionu. Kolejne zagadnienie – Zalew Ruda. Przypomniał, że jako 

gmina nie jesteśmy właścicielami tego terenu. Zbiornik ten jest użytkowany przez 

mieszkaoców naszego Powiatu, a także ościennych Powiatów. Kwota jaką przeznaczamy na 

ten cel na ma zabezpieczyd osoby kapiące się w tym zbiorniku. Odniósł się do dygresji na 

temat placu zabaw przy Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w Mławie. Poinformował, że 

projekt ten został wybrany większością głosów w projekcie budżetu obywatelskiego. 

Mieszkaocy Mławy wybrali ten projekt i dlatego ta inwestycja będzie realizowana. Jest 

przekonany, że wiele osób jest zadowolonych z tej inwestycji. Dodał, że wszystkie inwestycje 

są ważne, jednak należy kierowad się kwestią priorytetów.  

Radny JERZY RAKOWSKI 

Zapytał o kwotę przeznaczoną na wniesienie wkładów do spółek prawa handlowego do 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej – na co ta kwota będzie przeznaczona? Następnie 

poruszył problem ul. Piaskowej. Poinformował, że stan tej ulicy po okresie zimowym jest 

bardzo zły.  Następnie zapytał o plany związane z zagospodarowaniem terenu przy ul. 

Grzebskiego, Płocka, Szewska? Zauważył znaczący wzrost w ilości tytułów inwestycyjnych. Na 

koniec dodał, że wiele ulic na terenie miasta Mława jest bardzo zniszczonych i może dobrym 

rozwiązaniem tej sytuacji były by nakładki. Uniknęło by to ich okresowego „łatania”.  

Podziękował, że cześd inwestycji o które wnioskował, zostały umieszczone w uchwale 

budżetowej.  

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Jeśli chodzi o aport do spółki PEC, to zwiększenie kapitału wynika z przypisania 

udziałów. Przybyło ciepłociągu, który jest eksploatowany i kwota ta potrzebna jest na zapłatę 

podatku. Uspokoił odbiorców ciepła z PEC, że planowane są obniżki cen ciepła. Mamy 

ograniczone środki w budżecie i musimy wybierad pomiędzy zadaniami, które mamy 

wykonad. Nie może wykonad wszystkich zadao jednocześnie. Mamy świadomośd, że wiele 

dróg wymaga naprawy. Jeśli chodzi o nakładki na nawierzchnie ulic to ważne jest, aby  

w pierwszej kolejności wykonywad infrastrukturę podziemną, a potem możemy zacząd 

wykonywad naprawy nawierzchni. Nie możemy zapomnied o zbiornikach retencyjnych.  Ulice 

nie mogą byd podtapiane. Nakładki umieszczone na ulicach nie posiadających 

odpowiedniego odwodnienia po 10 latach są zniszczone. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła 

 

UCHWAŁĘ  Nr XVI / 187 / 2016 

 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok 
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mł. insp. ARTUR RYFIOSKI Komendant Powiatowy Policji w Mławie 

Podziękował Radzie Miasta Mława za podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 rok. Dzięki temu Komenda Powiatowa Policji w Mławie otrzyma 

dofinansowanie na zakup specjalistycznego samochodu wyposażonego w wideo rejestrator. 

Dodał, iż jest to bardzo duży wydatek, a ta dotacja pozwoli na jego zakup. Dodał, że 

Burmistrz Miasta wielokrotnie apelował do Komendy Wojewódzkiej Policji o zakup tego typu 

pojazdu. Uzupełnił, że te działania na pewno przyczynią się do poprawy bezpieczeostwa na 

terenie Powiatu Mławskiego, a policjanci w sposób umiejętny będą z niego korzystad. 

 

Ad pkt 7. 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

Przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mławskiego w 2016 roku. Poinformował, że Miasto Mława udziela pomocy finansowej 

Powiatowi Mławskiemu z przeznaczeniem dla Ośrodków Wsparcia w Mławie na wydatki 

bieżące związane z prowadzeniem Ośrodka Interwencji Kryzysowej w kwocie 20 000,00 zł. 

Szczegółowe zasady przekazania i rozliczania dotacji określone zostaną odrębna umową. 

Pomoc finansowa w formie dotacji celowej w kwocie 20 000,00 zł została wprowadzona do 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał 

pozytywną opinię. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, 1 Radny nie brał udziału  

w głosowaniu) podjęła 

  

UCHWAŁĘ  Nr XVI / 188 / 2016 

 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego w 2016 roku 
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Radna JOANNA TAOSKA 

Podziękowała za udzielenie pomocy finansowej. Dodała, że cieszy się, że potrzeby 

placówki są rozumiane. 

Ad pkt 8. 

HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

Poinformował, że w dniu 3 marca br. do Burmistrza Miasta Mława wpłynęło pismo  

o rezygnacji z poboru opłaty targowej w drodze inkasa przez HPSP „Podaż” na bazarze przy 

ul. Leśnej 1 w Mławie. Swoją decyzję Handlowo – Produkcyjna Spółdzielnia Pracy „Podaż” 

motywuje przyczynami ekonomicznymi. Pobieranie opłaty targowej wiąże się z zakupem 

kasy fiskalnej przez HPSP „Podaż” co przy malejącym handlu na tym terenie jest 

nieopłacalne. W związku z tym konieczne jest zmiana w uchwale w sprawie opłaty targowej.  

 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał 

pozytywną opinię. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XVI / 189 / 2016 

 

zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 14:30. 

 

 

Ad pkt 9. 

DOROTA KACZOREK – MAGDALIOSKA Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Mławie 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu potrzeb Miasta Mława  

w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 2016 rok. Poinformowała, że 

zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 22 lipca 2011 r.  
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w sprawie organizowania prac społecznie użytecznych gmina sporządza corocznie plan 

potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych. Plan ten określa rodzaje prac 

społecznie użytecznych, liczbę godzin wykonywania prac społecznie użytecznych, a także 

liczbę bezrobotnych bez prawa do zasiłku, dla bezrobotnych korzystających ze świadczeo 

pomocy społecznej, którzy mogą byd skierowani do wykonywania prac społecznie 

użytecznych. Nowelizacja ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy 

wprowadza nowe możliwości podejmowania działao w zakresie aktywizacji zawodowej  

i integracji społecznej osób bezrobotnych, korzystających ze świadczeo pomocy społecznej. 

Powiatowy Urząd Pracy przy współpracy z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej na 

podstawie podpisanego porozumienia podejmuje działania, w ramach Programu Aktywizacja 

i Integracja skierowanego do osób bezrobotnych, dla których ustalony jest profil pomocy III, 

korzystających ze świadczeo pomocy społecznej. Działania w zakresie aktywizacji zawodowej 

bezrobotnych będą realizowane przez Powiatowy Urząd Pracy i Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w ramach organizacji prac społecznie użytecznych. Dodała, że działania w zakresie 

integracji społecznej bezrobotnych, służące kształtowaniu aktywnej postawy w życiu 

społecznym i zawodowym, będą realizowane przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

poprzez grupowe poradnictwo specjalistyczne. Zajęcia zostaną zorganizowane z doradcą 

zawodowym i psychologiem. Udzielenie poradnictwa przez doradcę zawodowego  

i psychologa ma na celu kształtowanie postaw osób bezrobotnych, pomoc w procesie 

aktywizacji zawodowej, a co za tym idzie zwiększenie szansy na znalezienie i utrzymanie 

odpowiedniego zatrudnienia. Dodała, że łączna kwota przeznaczona do wypłaty za prace 

społecznie użyteczne to 47 304,00 (w tym gmina 18 921,60 zł, refundacja z Funduszu Pracy – 

28 382,40 zł). 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, Komisji 

ds. Rodziny i Spraw Społecznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  i uzyskał 

pozytywną opinię. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XVI / 190 / 2016 

 

w sprawie przyjęcia planu potrzeb Miasta Mława w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych na 2016 rok. 
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Ad pkt 10. 

DOROTA KACZOREK – MAGDALIOSKA Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Mławie 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Mławie. Poinformowała, że w związku z wejściem w życie ustawy o pomocy 

paostwa w wychowywaniu dzieci z dnia 11 lutego 2016 roku zachodzi koniecznośd zmian  

w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Ustawa z dnia 11 lutego 2016 r.  

o pomocy paostwa w wychowaniu dzieci nakłada na gminy, jako zadanie zlecone realizację 

zadao w ramach programu Rodzina 500 +.Ustawa wchodzi w życie z dniem 1 kwietnia 2016 r. 

z wyjątkiem art. 53, który wszedł w życie z dniem ogłoszenia ustawy. Zgodnie z tym 

przepisem organy gminy do dnia wejścia w życie ustawy mają obowiązek wyznaczyd 

jednostki organizacyjne właściwe do realizacji zadao z zakresu świadczenia wychowawczego. 

W związku z tym konieczne jest dokonanie zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Mławie, co będzie stanowid podstawę do realizowania powyższych zadao na 

terenie Gminy Mława przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały.  

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych. 

 

Radna JOANNA TAOSKA 

 Dodała, że ostatnio pojawia się bardzo dużo nowych zadao w obszarze polityki 

społecznej i większośd z nich realizuje Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XVI / 191/ 2016 

 

w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mławie 
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Ad pkt 11. 

URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Mława na rok 2016. 

Poinformowała, że zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom należy do zadao własnych 

gminy. Rada Gminy w drodze uchwały określa corocznie program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. W związku z tym, w celu realizacji 

zadao nałożonych przez ustawę w zakresie zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom 

został przygotowany Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Mława na rok 2016. Program ten stanowi załącznik 

do niniejszej uchwały i obejmuje realizację takich zadao jak: zapewnienie bezdomnym 

zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, opieka nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich 

dokarmianie, odławianie bezdomnych zwierząt, obligatoryjna kastracja bądź sterylizacja 

zwierząt z schroniskach, poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, usypianie 

ślepych miotów, wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich, zapewnienie całodobowej opieki w przypadkach zdarzeo drogowych  

z udziałem zwierząt oraz plan znakowania zwierząt. Zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt 

Burmistrz jest zobowiązany do przekazania niniejszego Programu do zaopiniowania 

właściwemu lekarzowi weterynarii, organizacjom społecznym, których statutowym celem 

jest działania jest ochrona zwierząt, działającym na obszarze gminy oraz dzierżawcom lub 

zarządcom obwodów łowieckich działających na obszarze gminy. Dodała, że ponadto zgłosiło 

się do nas Stowarzyszenie „Czyste źródła”, które nie ma siedziby na terenie miasta Mława.  

W statucie tego stowarzyszenia występuje zadanie dotyczące ochrony zwierząt i na jego 

prośbę program ten został przesłany do opiniowania. W ciągu 21 dni nie otrzymaliśmy 

żadnej odpowiedzi, wiec Program uznany jest za zaakceptowany. 

Dodała, że przyjęcie Programu przez Radę Miasta pozwoli na ograniczenie zjawiska 

bezdomności zwierząt na terenie miasta, a tym samym wpłynie na poprawę bezpieczeostwa  

i porządku publicznego.  

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały w zaproponowanej wersji. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Bezpieczeostwa Publicznego  

i Ochrony Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną 

opinię. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że juz teraz podejmujemy działania polegające na znakowaniu psów na 

terenie Miasta Mława. Poinformował, że w tym roku planujemy zakup 1000 czipów. Dzięki 
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tej praktyce bardzo łatwo można zidentyfikowad właściciela zwierzęcia. Działania te 

podejmowane są w trosce o zwierzęta. Od 1 stycznia 2018 roku takie czynności będą 

obowiązkowe, a my już dziś mieszkaocom Mławy proponujemy takie rozwiązania. Zachęcił 

wszystkich do podejmowania tego typu działao. Następnie podziękował pracownikom 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska za przygotowanie 

Programu. 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Wyraził zadanie, że według niego jest to ważna chwila, kiedy będzie można dokonad 

czipowania psów. Zapytał o lecznicę, w której można dokonad czynności czipowania? 

Zaznaczył, że warto byłoby skierowad Apel o znakowanie zwierząt do Rad Ogródków 

Działkowych działających na terenie Miasta Mława. Na koniec dodał, że może warto spotkad 

się z Radą Powiatu Mławskiego w tej sprawie? 

URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

Jeśli chodzi o lecznicę weterynaryjną, która będzie dokonywała czipowania - zostanie ona 

wyłoniona w drodze przetargu. Poinformowała, że nie możemy nikogo zmuszad do zabiegu 

czipowania zwierząt. Jest to dobrowolny zabieg. Na koniec poinformowała, że nie możemy 

zmusid innych gmin do tego typu działao – są to środki z budżetu poszczególnej gminy i jest 

to indywidualna decyzja każdej gminy. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Dodał, że będzie się starał zachęcad właścicieli do czipowania zwierząt. Od 1 stycznia 

2018 r. będzie to ustawowy obowiązek. Jak na razie zabieg czipowania będzie finansowany 

ze środków budżetowych Miasta Mława, jednak od 1 stycznia 2018 roku każdy z właścicieli 

będzie indywidualnie ponosił koszty z tym związane.  

Radny JACEK SYCH 

 Zapytał o zakres danych umieszczonych w czipie? 

URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

Poinformowała, że zakres danych jest określony ustawowo. My będziemy posiadad 

bazę danych. Dodała, że nie jest teraz w stanie dokładnie określid jakie to będą dane. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  
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UCHWAŁĘ  Nr XVI / 192/ 2016 

 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Mława na rok 2016 

 

 

Ad pkt 12. 

MARIUSZ SZCZECHOWICZ Sekretarz Miasta Mława 

  Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Mława. Poinformował, 

że w latach 2013-2016 Rada Miasta Mława podjęła uchwały w sprawie nadania nazw ulic, 

które nie są ujęte w załączniku nr 7 do Uchwały Nr XXIX/299/2013 RM z dnia 28 maja 2013 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Mława. Ulice, które zostały dopisane do wykazu to: 

- ul. Jana i Włodzimierza Lech – Osiedle Nr 2 Warszawska, 

- ul. Józefa Skrobioskiego, ul. Kryształowa, ul. Błękitna, ul. Lazurowa – Osiedle Nr 7 

Przemysłowe, 

- ul. Hanny Rudzkiej - Cybisowej – Osiedle Nr 8 Obrooców Mławy, 

- ul. Majowa, ul. Smyczkowa, ul. Tęczowa – Osiedle Nr 9 Wólka, 

- ul. W. i E Chądzyoskich, ul. Wacława Grabowskiego „Puszczyka” – Osiedle Nr 10 Kozielsk. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, Komisji 

ds. Rodziny i Spraw Społecznych, Komisji Bezpieczeostwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej, Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny HENRYK KACPRZAK 

 Wyraził zdanie, że warto było by przy nazwach ulic umieścid symbole, które pozwoliły 

by na określenie statusu danej ulicy (gminna, powiatowa, wojewódzka). Byłoby to ułatwienie 

dla Radnych, jak i mieszkaoców miasta Mławy.  

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 Wyraził opinię, że nie ma potrzeby mnożyd informacji zawarte w Statucie Miasta 

Mława. Ważniejsze od samej informacji na ten temat jest wiedzied, gdzie tą informację 

pozyskad. Jeśli chodzi o Radnych to w ich przypadku jest to informacja podstawowa.  

 



25 

MARIUSZ SZCZECHOWICZ Sekretarz Miasta Mława 

 Poinformował, że Pan Radny otrzyma oddzielny wykaz dotyczący kategorii dróg,  

a wtedy nie będzie potrzeby, aby dokonywad zmian w załączniku do Statutu Miasta Mława. 

 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XVI / 193/ 2016 

 

w sprawie zmiany Statutu Miasta Mława 

 

 

Ad pkt 13. 

ARKADIUSZ DŁUBISZ Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, że Rada 

Miasta Mława w dniu 21 marca 2016 r. zwróciła się z wnioskiem o nadanie nazwy Rondo 

Flagi Polskiej rondu położonemu na skrzyżowaniu Alei Marszałkowskiej i ul. Mikołaja 

Kopernika w Mławie dla uczczenia flagi paostwowej Rzeczypospolitej Polskiej. Wniosek w tej 

sprawie został złożony przez grupę 17 Radnych Rady Miasta Mława. Dodał, że Radni Miasta 

Mława kierowali się faktem, iż dzieo – 2 maja byłby dobrym dniem, aby uhonorowad to 

rondo taką właśnie nazwą.  

Poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XVI / 194/ 2016 

 

w sprawie nadania nazwy ulicy 
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Ad pkt 14. 

DOROTA KACZOREK – MAGDALIOSKA Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Mławie 

Przedstawiła Sprawozdanie z realizacji zadao z zakresu wspierania rodziny za rok 2015, 

(Kopia stanowi załącznik do protokołu). 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

powitał Bartosza Wiśniakowskiego Wiceprezesa Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o.,  

a następnie ogłosił przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 15:40. 

Ad pkt 15. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Przedstawił prezentację pt. „Gospodarka ściekowa Mławy – perspektywa 2016 – 2019” 

(Wydruk stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Przedstawił prezentację „Partnerstwo Publiczno – Prywatne w procesie inwestycyjnym”. 

(Wydruk stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Dodał, że wszyscy pracownicy, którzy są teraz zatrudnieni w oczyszczalni będą posiadad 

pakiet ochronny na 5 lat. Poinformował, że pracownicy spółki WOD – KAN odbyli spotkanie 

w Konstancinie - Jeziornie, gdzie została wybudowana oczyszczalnia w ramach Partnerstwa 

Publiczno - Prywatnego. Na koniec dodał, że kryterium wyboru partnera będzie cena za 

oczyszczenie 1 m3 wody, waloryzowana o wskaźnik inflacji. Jeśli teraz mamy deflację – 

stawka ta będzie obniżona.  

Radny JERZY RAKOWSKI 

Odniósł się do dwóch miast gdzie istnieje współpraca w ramach Partnerstwa Publiczno - 

Prywatnego – jest to Konstancin Jeziorna oraz Gdaosk. Ile wynosi cena za ścieki w Konstancin 

– Jeziornie? Następnie zapytał czy to prawda, że w Gdaosku są problemy z realizacją umowy? 

Zaznaczył, że system, który został wypracowany, generował dochody do budżetu miasta. 

Miasto zaoszczędzi na inwestycji, jednak za tą oczyszczalnię trzeba będzie zapłacid.  

W przypadku zawarcia umowy, dochody te nie będą wpływały do budżetu miasta. Na koniec 

zapytał także o realne zagrożenia płynące z tego przedsięwzięcia?  
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BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Poinformował, że jeśli chodzi o Konstancin – Jeziorna i cenę, to jako firma konsultingowa 

jesteśmy obowiązani w pewnym zakresie tajemnicą. Dodał, że może poinformowad, że cena 

oczyszczenia 1 m 3 ścieków jest o 80 gr. wyższa niż w Mławie. Następnie odniósł się do 

Miasta Gdaosk. Zakomunikował, że mamy tu do czynienia z projektem hybrydowym i ryzyka 

z nim związane są większe. Wyjaśnił, że jeżeli po stronie prywatnej mamy do czynienia  

z dotacją ze środków zewnętrznych, a jeśli dotacja nie zostanie otrzymana, wtedy mamy 

problem z pozyskaniem tych środków. Inwestycja stoi pod znakiem zapytania. Zaznaczył, że 

jeżeli miasto pozyska partnera i udostępni mu teren – będzie on odprowadzał podatki do 

budżetu Miasta.  

JANINA BUDZICHOWSKA Zastępcą Burmistrza Miasta Mława 

 Odniosła się do poziomów dofinansowania i poinformowała, że mamy tu do czynienia 

z realnymi poziomami. Do każdego projektu UE sporządza się Studium Wykonalności. 

Określa się tam przychody jakie będzie generowad dany obiekt. Ważne jest, aby przyjąd 

właściwe założenia w Studium Wykonalności.  

Radny JACEK SYCH 

Zapytał czy po 33 latach, gdy już strony wywiążą się z umowy, Mława wróci do punktu 

wyjścia i czy oczyszczalnia znowu będzie wymagała przebudowy? 

BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Tak. W tej chwili mamy do czynienia z takim postępem technologicznym, że 

prawdopodobnie po tym okresie trzeba będzie znowu modernizowad oczyszczalnię. Mława 

będzie mogła zastanowid się nad pozyskaniem nowego partnera. Wyjaśnił, że umowa jest 

podpisywana na 33 lata – 3 lata na wybudowanie obiektu oraz 30 lat na funkcjonowanie 

oczyszczalni. 

Radny JACEK SYCH 

Zapytał czy przy inflacji 2,5 % możemy założyd koszty m 3wody - czy będą one zbliżone do 

tych z którymi mamy do czynienia teraz?  

BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Poinformował, że jest to duże uproszczenie. W tej chwili skupialiśmy się na kosztach 

oczyszczania ścieków, a nie na cenach wody. Ceny wody nie są przedmiotem naszej analizy.  
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SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że jesteśmy skoncentrowani na oczyszczaniu ścieków. Dodał, że Rada 

Miasta Mława zawsze będzie miała kompetencje do tego, aby ustalad ceny wody i odbiór 

ścieków. Nie przewidujemy podwyżek cen - ceny wody nie mają związku z planowaną 

inwestycją.  

BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Dodał, że partnerzy prywatni mogą budowad bez marż budowlanych (sami dla siebie), 

dlatego koszty realizacji inwestycji są niższe. Pozwala to na zaoszczędzenie około 13 – 14 %  

w stosunku do kosztów całego projektu inwestycyjnego.  

Radny JACEK SYCH  

Zapytał czy planowane jest wybudowanie dodatkowo na potrzeby oczyszczalni ścieków 

elektrowni fotowoltaicznych? Wyraził zdanie, że perspektywie czasu pozwoliło by to na 

zmniejszenie kosztów przedsięwzięcia. 

BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Poinformował, że nie chcieliśmy iśd w kierunku odnawialnych źródeł energii i zmuszad 

oferentów do zastosowania takich rozwiązao. Pozostawiliśmy dowolnośd oferentom i dzięki 

temu udało nam się uzyskad taką cenę. Wszystkie 3 oferty, które wpłynęły zawierają 

elementy efektywności energetycznej. 

Radny JANUSZ WIŚNIEWSKI  

 Zapytał o kompetencje, jakie miasto będzie miało w trakcie trwania umowy? 

BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Podkreślił, że on jest przedstawicielem firmy, która nie jest inwestorem tylko ciałem 

doradczym. Poinformował, że Miasto w trakcie trwania umowy będzie posiadad szereg 

kompetencji kontrolnych dotyczących przestrzegania norm. Partner jest zobowiązany do 

przestrzegania norm obowiązującego prawa i dostosowywad oczyszczalnię. Jeśli przez  

3 miesiące ścieki będą oczyszczane w sposób nieprawidłowy to Miasto może wypowiedzied 

umowę partnerowi i wówczas przejmuje oczyszczalnię.  

Radny JAROSŁAW ZADROŻNY 

Zapytał co w sytuacji, gdy partner nie będzie świadczył konkretnych usług, np. niskiej 

jakości – jakie mamy instrumenty, aby wpływad na politykę jakości? Poruszył kwestię 

monopolu usług i poprosił o odniesienie się do tej sytuacji.  
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 BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Poinformował, że mamy tu do czynienia z lokalnym monopolem na świadczone usługi  

i dalej będzie on po stronie Miasta. Sieci cały czas należą do Miasta. Dodał, że nie mamy 

możliwości, aby wprowadzid na rynek drugiego przedsiębiorcę, który będzie świadczył 

podobne usługi. Instytucją kontrolną, aby wpływad na jakośd usług świadczonych przez 

partnera w tym przypadku jest WIOŚiGW. Miasto może kontrolowad na tych samych 

zasadach. Gdy partner uporczywie będzie źle eksploatowad ścieki  - wówczas istnieje 

możliwośd przejęcia oczyszczalni przez Miasto. Oczyszczalnia będzie wybudowana na gruncie 

należącym do Miasta – partner będzie ją eksploatował przez okres trwania umowy.  

Radny JERZY RAKOWSKI 

Zapytał w jaki sposób będą rozliczne nakłady?  

BARTOSZ WIŚNIAKOWSKI Wiceprezes Zarządu Eko-Efekt Sp. z o.o. 

Poinformował, że bez winy partnera nie można wypowiedzied umowy. W przypadku 

wypowiedzenia umowy konieczna była by zapłata za środki trwałe. Dodał, że amortyzacja 

uśredniona dla tej inwestycji wynosi około 15 – 20 % w skali roku. Oznacza to, że 

oczyszczalnia zostanie zamortyzowana przez około 7 – 8 lat. Partner będzie pobierał opłaty 

przez 30 lat. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 16:55. 

 

Ad pkt 16. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Miasta w dniu  

1 marca 2016 r. (Kopia stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Ad pkt 17. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Przedstawił informację  z pracy wydziałów Urzędu Miasta: 
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Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego: 

 decyzje o warunkach zabudowy – wydano 5 decyzji 

 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego – wydano 1 decyzja 

 zaświadczenie o przeznaczeniu nieruchomości w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego – wydano 13 zaświadczeo  

 dzierżawa nieruchomości – podpisano 4 umowy 

 zaświadczenie o nadaniu numeru porządkowego budynku – 1 zawiadomienie 

 podziały nieruchomości – 7 postanowieo, 8 decyzji 

 projekty uchwał Rady Miasta – 1 projekt 

 nabycie nieruchomości – 1 akt notarialny 

 zamiana nieruchomości – 1 akt notarialny 

 nabycie lokalu użytkowego – 1 akt notarialny 

 przetargi na sprzedaż nieruchomości – przeprowadzono 3 przetargi – wyłoniono jednego nabywcę 

ogłoszono 1 przetarg 

 

Uchwały Rady Miasta Mława podjęte w dniu 01.03.2016r. w trakcie wykonania: 

 UCHWAŁA Nr XV/180/2016 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 1 marca 2016r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości komunalnej – została sporządzona wycena nieruchomości 

 UCHWAŁA Nr XV/181/2016 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 1 marca 2016r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości komunalnych – zlecono wycenę nieruchomości 

 UCHWAŁA Nr XV/182/2016 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 1 marca 2016r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości komunalnych – zlecono wycenę nieruchomości 

 UCHWAŁA Nr XV/183/2016 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 1 marca 2016r. w sprawie zamiany 

nieruchomości – zostały sporządzone wyceny nieruchomości 

 UCHWAŁA Nr XV/184/2016 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 1 marca 2016r. w sprawie obciążenia 

nieruchomości – zlecono wycenę nieruchomości 

 UCHWAŁA Nr XV/185/2016 RADY MIASTA MŁAWA z dnia 1 marca 2016r. w sprawie nabycia prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej – dokumenty do aktu złożone w kancelarii 

notarialnej 

 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska: 

 Decyzje na zajęcie pasa drogowego 18 

 Decyzje na umieszczenie urządzenia infrastruktury technicznej w pasie drogowym 8 

 Decyzje na lokalizację urządzenia infrastruktury technicznej w pasie drogowym 10 

 Decyzje na wycinkę drzew i krzewów 5  

 Decyzja na lokalizację zjazdu z drogi publicznej 1 

 
Raport z działao Straży  Miejskiej: 

 
 W okresie sprawozdawczym przyjęto 128 zgłoszeo od mieszkaoców Mławy.  

 Z Centrum Monitoringu Miejskiego: 

 przekazano do Policji i Straży Miejskiej 42 zgłoszenia o popełnionych wykroczeniach 

 na wniosek Policji przejrzano i zgrano zapis obrazu z monitoringu w 3 sprawach 

 do 9 przypadków ujawnionych wykroczeo wysłano patrole działające w terenie 

 Raz asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych przez pracowników Urzędu Miasta 

 Wspólnie z Policją przeprowadzono 2 służby patrolowe 

 26 razy konwojowano wartości pieniężne 

 3 razy nadzorowano osoby skierowane do wykonywania prac porządkowych na terenie miasta 
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 Przekazano do schroniska dla zwierząt, bądź lecznicy dla zwierząt 6 bezpaoskich psów 

 Przeprowadzono 5 kontroli porządkowych posesji 

 2 razy zabezpieczano przemarsze po drogach publicznych. 

 Przewieziono do szkoły 4 uczniów, przebywających podczas trwania zajęd lekcyjnych poza terenem szkoły 

 W okresie sprawozdawczym ujawniono 209 wykroczeo 

  
Wydział Rozwoju i Inwestycji: 

Ogłoszone postępowania o zamówienia publiczne: 

 

Budowa budynku zaplecza szatniowo-sanitarnego na terenie MOSiR w Mławie 

Wykonawca: Przedsiębiorstwo Budowlane "DOMEX" Sp. z o.o., ul. Targowa 21, 09-300 Żuromin. 

Wartośd umowy: 2 498 952,54 zł brutto. 

Zawarcie umowy nastąpi po rozstrzygnięciu postępowania odwoławczego przed Krajową Izbą Odwoławczą  

w Warszawie. 

 

Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad budową budynku zaplecza szatniowo-sanitarnego na terenie MOSiR  

w Mławie. 

Wykonawca: Wojewódzkie Przedsiębiorstwo Usług Inwestycyjnych Sp. z o. o.,  ul. 17 Stycznia 13,  06-400 

Ciechanów. 

Wartośd umowy: 18 327 zł brutto. 

 

Konkurs na wykonanie koncepcji budowy placu zabaw na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Mławie. 

Najlepsza praca konkursowa: NOVUM Wyposażenie Placów Zabaw Sławomir Chmielioski, Grom 36, 12-130 

Pasym. 

Wartośd robót: 242 846,55 zł. 

Zamówienie na etapie przygotowania do negocjacji w celu zawarcia umowy o udzielenie zamówienia 

publicznego. 

 

Opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy odcinka ul. LG Electronics w Mławie. 
Wykonawca: AS-PROJEKT Adam Stypik, ul. Kołobrzeska 50G/15, 80-394 Gdaosk. 
Wartośd umowy: 15 621,00 zł brutto. 

Umowa zawarta w dniu 08.03.2016r. 

 

Przebudowa ul. Wasiłowskiego w Mławie. 

Wykonawca: Przedsiębiorstwo Transportowo-Handlowe WAPNOPOL Adam Nowakowski, ul. Nadrzeczna 12, 

06-450 Glinojeck. 

Wartośd umowy: 38 025,4 zł brutto. 
Umowa zawarta w dniu 18.03.2016r. 

 

Opracowanie dokumentacji technicznej przyłącza teletechnicznego do budynku zaplecza szatniowo - 

sanitarnego na terenie MOSiR w Mławie. 

Wykonawca: TELEKOM-PROJEKT Biuro Usług Projektowych Barbara Endrzejczak z siedzibą w Płocku (09-402) 

przy ul. Gradowskiego 15. 

Wartośd umowy: 3 936 zł brutto. 

Umowa zawarta w dniu 11.03.2016r. 

 

Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad budową punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie. 

Wykonawca: Usługi Projektowe Leonard Witkowski, ul. Republiki Pioczowskiej 4, 06-500 Mława. 
 Wartośd umowy: 800 zł brutto. 
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Umowa zawarta w dniu 10.03.2016r. 

 

Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad budową punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie. 

Wykonawca: Usługi Projektowe Leonard Witkowski, ul. Republiki Pioczowskiej 4, 06-500 Mława. 
Wartośd umowy: 700 zł brutto. 

Umowa zawarta w dniu 10.03.2016r. 

 

Wykonanie dokumentacji technicznej budowy punktów świetlnych w ul. Instalatorów, w ul. Dźwigowej 

i na odcinku ul. Nowej w ramach zadania: „Budowa punktów świetlnych w ul. Instalatorów w Mławie –

 etap 1. 

Wykonawca: Usługi Projektowe Leonard Witkowski, ul. Republiki Pioczowskiej 4, 06-500 Mława. 
Wartośd umowy: 11 000 zł brutto. 
Umowa zawarta w dniu 14.03.2016r. 

 

Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej przebudowy odcinka pasa drogowego ulicy Górnej  

w Mławie, od ul. dr A. Dobrskiej do ul. Napoleooskiej - etap 2. 

Wykonawca: Geobet Sp. z o.o. al. Przyjaciół 40/7, 10-148 Olsztyn. 
 Wartośd umowy: 39.237,00 zł brutto. 

Umowa zawarta w dniu 18 marca 2016r.  

 

Budowa sieci wodociągowej w ul. Przemysłowej w Mławie. 

Postępowanie na wybór wykonawcy robót budowlanych zostało ogłoszone.  

Termin składania ofert upływa w dniu 01.04.2016r. 

 

Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Działdowskiej w Mławie do wysokości  działki    11-269/7. 

Postępowanie na wybór wykonawcy robót budowlanych zostało ogłoszone.  

Termin składania ofert upływa w dniu 01.04.2016r. 

 

Wydział spraw obywatelskich i Urząd Stanu Cywilnego 

 

Urząd Stanu Cywilnego 

 

Sporządzono: 
 akty małżeostwa 7  w tym : ślub cywilny – 7, ślub konkordatowy – 0, umiejscowione – 0,  

akty urodzenia 38 , akty zgonu 22, oświadczenia o uznaniu ojcostwa 7 

Przyjęto: 

 zapewnienia do ślubu cywilnego 5  

 oświadczenie o powrocie do nazwiska małżonka rozwiedzionego 0  

Wydano: 

 zaświadczenia do ślubu konkordatowego 17 

 decyzje w sprawie zmiany imion i nazwisk 0 

 zaświadczenie o zdolności prawnej do zawarcia związku małżeoskiego za granicą 0  

 odpisy aktów stanu cywilnego 356 

Wydział Spraw obywatelskich 
Przyjęto: 
 wnioski o wydanie dowodu osobistego 287 

 zgłoszenia o utracie dowodu osobistego 15 

Wydano: 

 dowody osobiste 293 

 decyzje i postanowienia w sprawach o wymeldowanie 6  
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 wymeldowania z pobytu stałego 13 mieszkaoców 

 zameldowania na pobyt stały 20 mieszkaoców 

 przemeldowania w obrębie miasta 54 mieszkaoców 

 zameldowania na pobyt czasowy 31 mieszkaoców innych miejscowości 

 zameldowanie cudzoziemców 4 osoby 

 udostępnione informacja adresowo-osobowe 36 

 

Ad pkt 18.  

 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania:  

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 Podziękował za nadesłane życzenia świąteczne. Następnie poinformował, że Pan 

Kamil Przybyszewski – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 8 w dniu 18 marca 2016 r. złożył 

wniosek dot. zamieszczania imiennych wyników głosowao w protokołach z obrad komisji 

oraz sesji Rady Miasta Mława. Poinformował, że trwają prace związane z kontekstem 

prawnym tego zagadnienia.  

Radna HALINA PSZCZÓŁKOWSKA 

W imieniu swoim i mieszkaoców podziękowała Apel w sprawie przywrócenia przejścia 

pieszego i ruchu pojazdów przez tory w ciągu ulicy Kościuszki. Mieszkaocy znaleźli się  

w bardzo trudnej sytuacji, i w pewnym stopniu są odcięci od świata, dzieci napotykają 

trudności, aby dostad się do szkół. Następnie odczytała treśd pisma z 2005 roku, które 

ówczesny Burmistrz Miasta skierował do Polskich Linii Kolejowych, Oddział w Gdaosku. 

Pisma dotyczyły podjęcia decyzji zamknięcia przejazdu w ciągu ul. Kościuszki. Dodała, że 

nigdy Rada Miasta Mława nie podjęła decyzji o zamknięciu tego przejazdu oraz, że 

mieszkaocy będą się domagad tego, aby przejazd ten został przywrócony. 

Radny RYSZARD PRUSINOWSKI 

Poinformował, że 19 marca br. drużyna Urzędu Miasta zdobyła II miejsce w Turnieju 

Samorządowców w Piłkę Siatkową o Puchar Starosty Mławskiego. Następnie wręczył puchar 

Burmistrzowi Miasta Mława. 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Odniósł się do treści pism odczytanych przez Radna Halinę Pszczółkowską. Wyraził opinię, 

że na ostatniej Sesji Rady Miasta Mława już wyjaśnił całą sytuację związaną z zamknięciem 

przejazdu w ciągu ul. Kościuszki i uznał sprawę za zamkniętą. Dodał, że teraz trzeba 

zastanowid się nad konkretnym rozwiązaniem tej trudnej sytuacji i zastanowid się co zrobid, 

http://www.mlawa.pl/kalendarz-wydarzen/turniej-samorzadowcow-w-pilke-siatkowa-o-puchar-starosty-mlawskiego.html
http://www.mlawa.pl/kalendarz-wydarzen/turniej-samorzadowcow-w-pilke-siatkowa-o-puchar-starosty-mlawskiego.html
http://www.mlawa.pl/kalendarz-wydarzen/turniej-samorzadowcow-w-pilke-siatkowa-o-puchar-starosty-mlawskiego.html
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aby polepszyd sytuację ludzi tam mieszkających. Uzupełnił, że według niego atak jest 

sposobem Pani Radnej na obronę. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że Apel w sprawie przywrócenia przejścia pieszego i ruchu pojazdów 

przez tory w ciągu ulicy Kościuszki podjęty przez Radę Miasta w dniu 1 marca 2016 r. został 

osobiście zawieziony do PKP wspólnie z Panią poseł Anna Cicholską oraz delegacją 

mieszkaoców. Podczas rozmowy z Panem Dyrektorem PKP PLK usłyszeliśmy, że decyzja w tej 

sprawie została podjęta w 2005 roku przez władze Miasta i na jej podstawie były realizowane 

wszystkie projekty. Czekamy na stanowisko Ministerstwa Infrastruktury i Budownictwa w tej 

sprawie. Jeśli tylko takie się pojawi natychmiast zostanie przedstawione Wysokiej Radzie 

oraz wszystkim mieszkaocom. Dodał, że nie jest optymistą i z tego co powiedział Pan 

Dyrektor podczas spotkania można wywnioskowad, że raczej nie ma szansy na to, aby ten 

przejazd został otwarty - czekamy na inne rozwiązania. Zasygnalizował, że Mławska 

Komunikacja Miejska jest to działanie władz miasta, aby ulżyd mieszkaocom „Zatorza”. 

Rozmawiamy na temat zmiany rozkładu jazdy autobusów, aby ułatwid mieszkaocom 

bezpieczne i punktualnie dotarcie do zakładów pracy. Decyzja w tej sprawie niebawem 

zostanie podjęta. Poprosił o cierpliwośd i poinformował, że czekamy na konkretną 

odpowiedź z Ministerstwa Infrastruktury i Budownictwa. 

MARTA OBRĘBSKA Mieszkanka Miasta Mława 

Zapytała o zakład „Krystyna” – na jakim etapie jest ta sprawa? Dodała, że w grudniu 

mieszkaocy dowiedzieli się o tym, że Burmistrz Miasta odpowiada za lokalizację tego zakładu 

i obiecano nam spotkanie w tej sprawie. Jak wiadomo rok temu w okresie letnim 

funkcjonowanie zakładu stanowiło dużą uciążliwośd dla mieszkaoców tego rejonu. 

Poinformowała, że jak na razie działalnośd tego zakładu nie stanowi uciążliwości. Wyraziła 

swoje obawy, że sytuacje sprzed roku może się powtórzyd. Podziękowała Radnej Halinie 

Pszczółkowskiej za zaangażowanie w tą sprawę.   

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że ta sytuacja jest mu dobrze znana i w związku z tym odbył bardzo dużo 

spotkao w tej sprawie. Dodał, że jako Burmistrz Miasta Mława nie jest organem 

kompetentnym do załatwienia tej sprawy, a pomimo tego zainteresował się  tym problemem. 

Burmistrz skierował do przedsiębiorcy prośbę o sporządzenie raportu oddziaływania na 

środowisko. Prośba ta pozostała bez odpowiedzi. Powiatowy Inspektor Nadzoru 

Budowlanego, Starosta Mławski, a także Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej – te organy są kompetentne, aby podejmowad decyzje w tej sprawie. 

Również Straż Pożarna i Burmistrz Miasta w zakresie utrzymywania porządku, a także 

SANEPID. Działania w tej sprawie zostały podjęte. Poinformował, że 23 lutego br. odbył 
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spotkanie z przedstawicielami ww. organów. Jak na razie te jednostki nie są gotowe na to, 

aby spotkad się z mieszkaocami Miasta. Poinformował, że podczas jednego ze spotkao 

przedsiębiorca zadeklarował, że zniweluje uciążliwości. Odniósł się do wypowiedzi Pani 

Marty Obrębskiej, że Burmistrz Miasta ponosi odpowiedzialnośd za lokalizację tego zakładu.  

Wyjaśnił, że zakład ten funkcjonował już od wielu lat i nie było sytuacji, gdzie mielibyśmy do 

czynienia z jakimikolwiek uciążliwościami ze strony tego przedsiębiorcy. Dodał, że odbył 

spotkanie z tym przedsiębiorcą, właścicielem nieruchomości w sprawie zmniejszenia tych 

uciążliwości. Widad, że odniosło to skutek, gdyż jak potwierdziła Pani Obrębska tych 

uciążliwości jak na razie nie ma – istnieją tylko obawy. Przeprowadziliśmy również 

postępowanie dotyczące ustalenia czy uległo zmianie przeznaczenie zagospodarowania tego 

terenu. Następnie poprosił Pana Marka Polaka – Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego o krótkie wyjaśnienie na czym te 

postępowanie polegało oraz jaki jest jego wynik.  

MAREK POLAK Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego 

Poinformował, że postępowanie zostało wszczęte na wniosek mieszkaoców. Została 

przeprowadzona wizja lokalna na terenie nieruchomości, której to dotyczyło. Ustalono, że 

nie nastąpiła samowolna zmiana zagospodarowania terenu, która nie wiązałaby się  

z realizacją takiej inwestycji, która wymaga pozwolenia na budowę. Jeśli chodzi o badanie 

pod względem samowolnej lokalizacji inwestycji, to w tym przypadku Burmistrz ma 

zawężony zakres kompetencji. Takie postępowanie zostało jednak przeprowadzone 

i zakooczyło się umorzeniem. 

JANINA BUDZICHOWSKA Zastępca Burmistrz Miasta Mława 

Poinformowała, że uczestniczyła w bardzo wielu spotkaniach w tej sprawie, a także 

często im przewodniczyła. Poinformowała, że bardzo trudno jest zorganizowad spotkanie 

przy obecności mieszkaoców Miasta i wszystkich służb zaangażowanych w to zagadnienie 

chociażby ze względu na ustalenie dogodnego terminu. Przyznała, że Pani Obrębska bardzo 

często odwiedza Urząd Miasta celem uzyskania informacji omawianego problemu i my 

zawsze staramy się zawsze znaleźd czas na omówienie tematu. Dodała, że po spotkaniu 

ustnie udzieliła Pani Obrębskiej informacji z przebiegu spotkania. Nie zostało skierowane 

żadne pismo podsumowujące te spotkanie, gdyż uznaliśmy, że ustny komentarz będzie 

wystarczający.  

URSZULA SASIAK Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 9 

Odniosła się do zamknięcia przejazdu w ciągu ul. Kościuszki, a także do sprawy składu 

węgla w rejonie ul. Batorego. Wyraziła zdanie, że jest to bardzo trudna sytuacja dla 
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mieszkaoców. Problem z emitowaniem zanieczyszczeo w rejonie ul. Batorego stanowi dużą 

niedogodnośd dla mieszkaoców - bardzo dużo osób skarży się na problemy zdrowotne. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że rozmawiał z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska na ten 

temat. O skutkach działao w tej sprawie będziemy otrzymywad informację na bieżąco. 

Poinformował, że jako samorząd chcemy sfinansowad przegląd ekologiczny w tym rejonie. 

Chcemy, aby był on niezależny. Dzięki temu może zbadad stężenia pyłów.  

URSZULA SASIAK Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 9 

Podziękowała za te działania. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Dodał, że zdaje sobie sprawę, że sprawa jest bardzo poważna. Na zebraniach 

Mieszkaoców Osiedla Nr 9 jest zawsze bardzo dużo osób co świadczy o występującym tam 

problemie. Absurdem jest, że na przeprowadzenie badao stężeo pyłów czeka się bardzo 

długo. Otrzymaliśmy informację, że badania te będą dokonywane w 2017 roku, a my nie 

możemy sobie pozwolid, aby czekad tyle czasu. Poinformował, że obszar gdzie sortowany jest 

węgiel jest terenem zamkniętym. Odwołał się do spotkania z Panem mecenasem Jackiem 

Nieściorem, gdzie rozważaliśmy złożenie pozwu zbiorowego. Dodał, że jak na razie nie mamy 

sygnałów z SANEPIDU o masowych zachorowaniach na terenie osiedli, a co za tym idzie nie 

możemy wszcząd procedury pozwu zbiorowego.  

KAMIL PRZYBYSZEWSKI Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 8 

Odniósł się do problemu zanieczyszczenia powietrza - czy miasto Mława będzie w tym 

roku korzystało z programów dotyczących wymiany kotłów w mieszkaniach? Następnie 

poruszył problem oświetlenia na ul. Dworcowej i ul. Przemysłowej – poprosił u ustawienie 

punktów świetlnych na tych ulicach? Zapytał czy Mława będzie korzystała z programów, 

które dają możliwośd bezinwestycyjnego oświetlenia? Następnie zapytał czy w rejonie 

„Zatorza” planowane są działania polegające na budowie placu dla dzieci czy placu 

rekreacyjnego? Na koniec zapytał o inwestycję zbiornika retencyjnego na Osiedlu Obrooców 

Mławy – czy znamy dane techniczne tego przedsięwzięcia? Na koniec pochwalił postawę 

Pani Urszuli Sasiak oraz Pani Marty Obrębskiej. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że parametry techniczne zbiornika retencyjnego na Osiedlu Obrooców 

Mławy nie są znane – będziemy znad dokładne parametry, gdy powstanie projekt techniczny. 

Jak na razie jesteśmy na etapie, kiedy Rada Miasta Mława wyraża zgodę na wykonanie tej 
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inwestycji. Wszystkie programy dotyczące wymiany pieców są nam znane od dawna  

i korzystamy z nich. Następnie zaznaczył, że inwestycji związanych z oświetleniem bardzo 

dużo zostało ujętych w budżecie Miasta Mława. W tym miejscu podziękował Wysokiej Radzie 

za przeznaczenie środków na proponowane zadania. Nowe inwestycje będą realizowane 

przy użyciu technologii typu LED. Struktura oświetlenia w naszym mieście jest 

skomplikowana - bardzo dużo lamp jest własnością spółki ENERGA OPERATOR – jest ich 

około 2,5 tys. Nie mamy możliwości modernizowania tych punktów świetlnych. W 2009 roku 

prowadziliśmy rozmowy, aby pozyskad partnera zewnętrznego, który wybuduje oświetlenie 

uliczne. Ówczesny Minister Finansów wprowadził sztywne reguły i nie mogliśmy tego 

zrealizowad w kształcie w jakim sobie to założyliśmy. Zaznaczył, że Pani Marta Obrębska jak  

i Pani Sasiak, jak również inni mieszkaocy zawsze mieli „otwarte drzwi” w Urzędzie Miasta. 

Dodał, że kiedy mógł to uczestniczył w tych spotkaniach osobiście, a gdy nie mógł, 

uczestniczyli w nich pracownicy Urzędu Miasta. Zaznaczył, że zawsze jest do dyspozycji 

mieszkaoców. Podziękował wszystkim, którzy wspierają jego działania, a także dbają o dialog 

i dobrą współpracę.  

MARTA OBRĘBSKA Mieszkanka Miasta Mława 

Dodała, że nie neguje pracy Burmistrza Miasta i jego zaangażowania w tą sprawę. 

Poinformowała, że mieszkaoca się niecierpliwą i czekają na odpowiedź w tej sprawie. 

Zakomunikowała, że na jednym ze spotkao z mieszkaocami Burmistrz zadeklarował, że 

sprawa ta zostanie rozwiązana w ciągu dwóch miesięcy. 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że nie ma kompetencji do tego, aby rozwiązad tą sprawę i niemożliwe 

jest, że kiedykolwiek obiecał, że załatwi tą sprawę w ciągu dwóch miesięcy. Burmistrz nie 

posiada żadnych narzędzi, aby wpływad na właściwe do załatwienia tej sprawy organy, które 

są właściwe w tej materii. Uzupełnił, że organy te chcą dad sobie czas na przeanalizowanie 

tej sytuacji. Dodał, że zwrócił się z prośbą do przedsiębiorcy o sporządzenie raportu 

oddziaływania na środowisko pomimo braku kompetencji. Prośba ta pozostała bez 

odpowiedzi. Dzięki dobrej współpracy 23 lutego br. doszło do spotkania wszystkich instytucji. 

Dodał, że cieszy się, że Pani Obrębska przyznała, że na dzieo dzisiejszy tych uciążliwości nie 

ma.  

KRZYSZTOF BRUŹDZIAK Mieszkaniec Miasta Mława 

Poinformował, że w ubiegłym roku zwrócił się z prośbą dotyczącą lokalizacji 

dodatkowego Węzła pod lasem. W styczniu i lutym na Sesji ponowił swoją prośbę i otrzymał 

od Pana Burmistrza informację, że czeka na ustalenie terminu spotkania w tej sprawie. Dodał, 

że zwrócił się z pismem do Pana Dyrektora GDDKiA oddział w Olsztynie w tej sprawie,  

a następnie odczytał odpowiedź, którą otrzymał. Z treści pisma wynika, iż GDDKiA nie 
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otrzymała od władz samorządowych propozycji spotkania w sprawie planowanego 

przekształcenia w węzeł drogowy planowanego obiektu nad trasą Mławskiej Kolei 

Dojazdowej. Poprosił o wyjaśnienie tej sytuacji? 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że 22 marca br. spotkał się z Panem Nicewiczem – Dyrektorem GDDKiA 

oddział w Olsztynie w sprawie realizacji przedsięwzięcia budowy drogi ekspresowej S7. 

Zakomunikował, że Pan Dyrektor ubolewa nad tym, iż decyzja środowiskowa tego 

przedsięwzięcia jest zaskarżana przez niektórych mieszkaoców miasta Mława. Wyraził swoje 

oburzenie, że komukolwiek może zależed na tym, aby ta droga S7 na odcinku Napierki - 

Płoosk nie powstała. Dodał, że na tym odcinku drogi jest bardzo niebezpiecznie i powiedział, 

że ma nadzieję, że ten odcinek zostanie wybudowany jak najszybciej i nie rozumie, jak 

komukolwiek może zależed na tym, aby ta inwestycja nie powstała. Przyznał, że przed 

spotkaniem z Panem Dyrektorem był pełen obaw czy droga w wynegocjowanym kształcie 

powstanie. Dodał, że Pan Dyrektor rozwiał wszelkie obawy. Zaapelował, aby zrobid wszystko, 

aby to przedsięwzięcie zrealizowad jak najszybciej bez żadnych zawirowao. Powiedział, że 

zdaje sobie sprawę, iż Pan Bruździak stara się przedstawid Burmistrza w złym świetle. 

Oświadczył, że jako Burmistrz działa transparentnie i celowo nie mówi publicznie  

o wszystkich swoich spotkaniach. Zaznaczył, że zawsze działa w granicach prawa. Dodał, że 

chce, aby można było bezpiecznie poruszad się po trasie S7. Wybudowanie trasy S7 jest 

istotne, dlatego że istnieją ludzie którzy są zainteresowani inwestowaniem w Mławie i ze 

względu na nich realizacja tej inwestycji jest istotna.  

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 Wyraził zdanie, że Burmistrz Miasta na pewno nie jest odosobniony w tym oburzeniu 

i większośd mieszkaoców Miasta Mławy je podziela.  

KRZYSZTOF BRUŹDZIAK Mieszkaniec Miasta Mława 

Poinformował, że jemu również zależy mu na tym, aby trasa S7 została wybudowana  

i może to udowodnid. Dodał, że w jego odczuciu Burmistrz Miasta nie odpowiedział na jego 

pytanie i czuje się oszukany, że nie wywiązał się ze swoich obietnic.  

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Odpowiedział, że może mied takie odczucie, ocenę. Powiedział, że mówi o wszystkim 

publicznie. Odniósł się do spotkania z Panem Bruździakiem i poinformował, że podczas niego 

zapytał: „Jaki ma Pan w tym interes, żeby ta droga nie powstała lub powstała jak 

najpóźniej”? Dodał, że mówi o tym publicznie i zaznaczył, że to cytat z tego spotkania i nie 
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zadaje tego pytania w tej chwili. Podsumował, że jego zadaniem jest działanie i skupianie się 

na pracy. 

JANINA BUDZICHOWSKA Zastępca Burmistrza Miasta Mława 

Zaznaczyła, że tematem poruszonym przez Pana Bruździaka była lokalizacja dodatkowego 

Węzła w rejonie Mławskiej Kolei Wąskotorowej. Wyraziła zdanie, że nie dziwi się, że 

odpowiedź z GDDKiA jest taka, że nie otrzymali propozycji spotkania w tej sprawie, gdyż 

kwestia ta jest już od dawna nieaktualna. Zaznaczyła, że na etapie uzgadniania tego projektu 

i tak udało nam się uzyskad bardzo dużo ustępstw, np. dot. możliwośd przejazdu pojazdów 

rolnych na Cegielnię. Zaznaczyła, że nie jest to etap, gdzie można negocjowad kwestie,  

o których mówił Pan Bruździak. Podsumowała, że jeśli chodzi o budowę trasy S7 i omawianie 

zagadnieo, które są aktualne, to przyznała, że Burmistrz Miasta Mława często odbywa 

spotkania w tej sprawie.  

Radny WALDEMAR ŁASZCZYCH 

 Podzielił zdanie Burmistrza Miasta i wyraził zdanie, że całkowicie popiera tą 

inwestycję i ma nadzieję, że wszystkim na tym zależy.  

LESZEK OŚLIŹLOK Przewodniczący Rady Miasta 

 Na koniec przypomniał Paostwu Radnym o obowiązku złożenia oświadczeo 

majątkowych do kooca kwietnia.  

Ad pkt 19. 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

zakooczył obrady XVI sesji  o godz. 18:15 słowami : 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   XVI   S E S J I  R A D Y  M I A S T A” 

 

 

 

 

                                Przewodniczący Rady Miasta 

 

                     mgr LESZEK OŚLIŹLOK 
P r o t o k o l a n t:  

 

Klaudia Mączewska 


